
  

  

Föreningsstämma 20200616  

  

1. Stämman öppnades av styrelseordförande som inledde mötet med några ord till minne av 

Leif Eriksson bortgång. Leif är en av de som bott i området sedan starten och som även 

under många år var engagerad i styrelsen och uppstarten av föreningen.  

Dagordningen godkändes.  

 

2. Till ordförande att leda stämman valdes Sigvard Paulsson. 

 

3. Till stämmosekreterare valdes Ramona Clason.  

 

4. Till justeringsmän valdes Jan Berggren och Hans Wallgren. 

 

5. Upprop och fastställande av röstlängd: Närvarande husägare nr 205, 203, 29, 163, 183, 

103, 111, 147, 137, 139, 237, 225, 231, 141, 243, 191, 221, 133, 185 

 

6. Stämman ansågs behörigen utlyst.  

 

7. Styrelsens förvaltningsberättelse för 2019 godkändes.   

 

8. Revisorernas berättelse för 2019 godkändes.  

 

9. Stämman fastställde resultat- och balansräkning för 2019.  

 

10. Stämman beslutade att 2019 års underskott skall regleras mot anläggningsfonden.  

 

11. Stämman beslutade om ansvarsfrihet för styrelsen.  

 

12. Beslut om budget 2021 och avgifter. Stämman beslutade att anta budgeten med en måttlig 

höjning av medlemsavgifterna med 120 kr/kvartal (vilket ger en total medlemsavgift på 

840kr/mån) för att täcka ökade driftkostnader i föreningen.  

 

13. Till styrelseledamöter för två år omvaldes Niclas Kulfors, Elisabeth Lindblom och Marie 

Larsson. 

 

14. Till styrelsesuppleanter för ett år omvaldes Anki Fredriksson och Bennet Restedt samt 

nyval Ulrika Wester. 

 

15. Till ordförande för ett år omvaldes Sigvard Paulsson.  

 

16. Till revisor för två år omvaldes Susanne Eriksson. Fyllnadsval för ett år valdes Elisabeth 

Bjarneborg. 

 

17. Till revisorssuppleanter för ett år omvaldes Gudrun Larsson och Gun-Lis Sandberg.  

 



18. Till valberedningen för ett år omvaldes Susanne Eriksson och Thomas Schell. Nyval 

Linda Bengtsson. 

 

19. Beslut om ersättningar till styrelsen, revisor, valberedningskommitén och  

stämmopresidium. 

Stämman beslutade om att inte göra några förändringar i arvoden och ersättningar för 

2020. 

 

20. Behandling av motioner.  

Inga motioner inkomna. 

 

21. Rapporter  

- En ny belysningsstolpe på övre parkeringen kommer inom kort. 

 

22. Övriga frågor  

- Stämman överför till styrelsen att se över elavtalen med förhoppning att minska 

energikostnaderna för föreningen. 

- För varje års städdag minskar deltagandet vid städdagarna och det är svårt att 

engagera medlemmarna. Ett dilemma är att få gårdsrepresentant till alla gårdar. Ett 

förslag är att dela upp ansvaret på gården så att varje hushåll representerar sin gård en 

gång vardera. Med 16 hushåll/gård ger detta ansvar för en städdag vart åttonde år. 

- Parkeringarna. Totalt finns 126 garage och 126 övriga parkeringsplatser runt om vårt 

område inklusive Ängsgårdsvägen och kyrkans par. Spolplattorna används nu endast 

som parkeringplatser pga att tvättplatserna inte uppfyller gällande miljökrav. 

Mark för att uppbringa fler parkeringsplatser finns ej att tillgå.  

Förslag framkom att ta bort portarna och skapa Carportar istället. 

Frågan väcktes om att ändra stadgarna för att endast användas till registrerade fordon 

och att de garage som avsägs för fordonsförvaring kan hyras av annan medlem.  

Styrelsen tänker vidare i frågan samt i frågan om laddstolpar. 

 

23. Stämmoprotokollet finns tillgängligt i glasskåpet på samlingslokalen 3 veckor  

(20200706) efter föreningsstämman.  

 

24. Stämman avslutades.   

  

  

  

  

..................................................  ........................................................  

Sigvard Paulsson     Ramona Clason  

Mötesordförande   Mötessekreterare  

  

  
 

  

Justeras  

  

  

..................................................  .........................................………… 

Jan Berggren    Hans Wallgren  


